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1. Godkendelse af dagsorden 

Gonkendt 
 
2. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde 03-2016.  

Godkendt 
 
3. Status fra bestyrelsen, med kort orientering fra de enkelte udvalg. 

Jesper Risløv 

Blev kontaktet af Slagelse Kommune angående et havneprojekt i det gamle færgeleje. 
Været til møde de vil gerne have alle vandsport  aktiviteter med i projektet. 
Der er gang i oprydning allerede. Der var mange ideer. 
 

Ved at forberede ISO certifisering i samarbejde med Carl Tronhjem og Flemming Holm. 
Mødet finder sted i Brøndby og Århus i Storbededagsferien. 
 

Desværre har der været et dødsfald. Har været i kontakt med efterladte og forsikringen. 
Der er for mange problemer med at komme i kontakt med DIF’s forsikring. 
Har været i dialog med TRYG. 
 
Været i kontakt med den læge der bruges af fridykkere. De arbejder på at lave en fridykkerstafet 
på 24 timer. Foreslog om forbundet ikke skulle være med ind over.  
Om forbundet skal gå med i projektet. Skal de det må det være et DSF arrangement. 
Sponsorene skulle være på plads. Bestyrelsen vil gerne gå ind i arbejdet.  
 
 
 
Flemming Holm 

Brugt lidt tid på den foredragsholder som kommer i eftermiddag. 
Brugt tid på ISO certifiseringen. 
Haft møder med TU angående de specialiteter der skal udvikles. 
Der har været en del forespørgsler på vores aftale og samarbejde med Missing People og hvordan 
det ”spiller sammen med” dykkerloven. 
 
 
Stig Lyngby 
Arbejdet på regnskabs fremlæggelse til rep.mødet. 
 
 
Simon Schäfer 

Følger UV-Rugbyudvalget for at finde ud af en ny formand, da Henrik Kaas er midlertidig formand. 
Simon arbejder på sagen 
 
Pia Borneland 
Kommunikeret med Arkæologiudvalget Peter Bue Westh angående udvalgets fremtid. 
 
 
 
 
  
 
 



 

4. Økonomiske beslutninger 

4.1. Resultatopgørelse 31.03.2016 

Indtægter Aktuelt Budget Afvigelse 

Danmarks Idrætsforbund 1.054.928 1.050.000 -4.928 

DSF Kontingent 1.803.400 2.025.000 221.600 

Biblioteksstyrelsen 0 60.000 60.000 

Overskud af salg 54.590 150.000 95.410 

Indtægter i alt 2.912.918 3.285.000 372.082 

Omkostninger 

Udvalg 

Ungdomsudvalget -1.149 149.000 150.149 

UV-Jagtudvalget -1.200 53.000 54.200 

UV-Rugbyudvalget 3.063 150.000 146.937 

Finnesvømmerudvalget 0 69.000 69.000 

Fridykkerudvalget -15.039 106.200 121.239 

Arkæologiudvalget -200 6.400 6.600 

Teknisk Udvalg 9.721 145.000 135.279 

Teknisk Udvalg kurser -32.520 98.820 131.340 

Biologiudvalget 0 5.000 5.000 

Fotoudvalget 0 26.500 26.500 

Kommunikationsudvalget 

Kommunikation  11.616 39.000 27.384 

Redaktion 15.648 64.500 48.852 

Sportsdykkeren 128.309 286.200 157.891 

Administration 

Bestyrelsen 16.481 75.000 58.519 

Øvrige udvalg og arb.grupper 54.504 210.000 155.496 

Medlemsudgifter 24.697 149.000 124.303 

Sekretariat 56.888 211.000 154.112 

Personaleudgifter 210.792 862.060 651.268 

Materiel 47.008 99.400 52.392 

Forsikringer 685.146 716.146 31.000 

      

Omkostninger i alt 1.213.765 3.521.226 2.307.461 

Resultat   1.699.153 -236.226 -1.935.379 

Likvide midler 2.426.958 

    

  

 
Beslutning møde 04-2016: Taget til efterretning 
Ansvarlig: Bestyrelsen 
 

5. Anmeldte sager 

Ingen sager. 
 

6. Eventuelt 
Der blev talt lidt frem og tilbage om forslaget nedlæggelse af udvalgene. 
Repræsentantskabsmødet blev gennemgået. 


